
HUF generalforsamling 2024

10. februar

Til stede: Gertrud, Biver, Sofie, Louise, Maria og Bjarke fra bestyrelsen, samt Cathrine, Silja,
Karina, Christine og Jannick. Christopher er kommet med ved valg af revisor og gik igen ved
valg af bestyrelsesmedlemmer. Jannick er kortvarigt ikke til stede ved diskussion af kontingent,
men tilbage ved afstemning af pris. Christine forlader mødet ved afstemning af fantasyfestival
forslag.

1. Valg af dirigent. Silja.

2. Forpersonens beretning. Maria opremser af 2023 aktiviteter, samt et kig ind i 2024:
Oprydning i medlemmer, der ikke betaler. Sommerskriveferie. Fysiske møder.
Fantasyfestival. Skabe netværk og få opmærksomhed. Kurser. Udgivelser.
Novellesamlingen Lys. Skrivelyst:

“HUF – hvorfor skrive alene? Vi er jo faktisk 138 medlemmer, så vi er en god størrelse.

Det er ca. 10 lavere end sidste år, og både kan skyldes naturligt udsving og at vi har sagt

farvel til de medlemmer, der ikke har betalt i flere år (modsat tidligere, hvor vi har givet

folk lidt længere line for hyggens skyld).

Sommerskriveferien bliver som altid arrangeret af frivillige, der ligger et kæmpe stykke

arbejde i at gøre det til en god oplevelse for alle. Det er virkelig en af de centrale

elementer i forening, hvor nye medlemmer bliver integreret og vi på tværs af landet får

styrket fællesskabet.

Det samme har vi I lidt mindre målestok gjort til Vilde Universer, Fantasyfestivalen og

Bogforum, hvor nogle af vores nye medlemmer på en mindre overvældende har mødt os

andre. Det er min indtryk, at det fungerer rigtig godt med meet and greet til

begivenheder rundt i landet, fordi det giver mulighed for medlemmer til at deltage i

noget i deres nærområde, og fordi vi kan støtte op om hinandens foredrag, workshops

etc. Vi har også en vis succes med at rekruttere gennem begivenhederne, men deres

vigtigste formål er at facilitere skabelsen af det netværk, der er HUFs kerneopgave.

I efteråret har vi haft skrivekursus i Odense og i Valby, med god deltagelse. Kurserne var

afholdt af vores egne medlemmer og har fået positive tilbagemeldinger. Jeg deltog selv i

dem begge to som kursist og synes, at vi har været heldige med både at have nogle

erfarne undervisere og så har vi kunnet kombinere det med begyndere. Det er vigtigt,

for HUFs formål også er at støtte vores medlemmer, og det at give dem

undervisningserfaring er en del af at hjælpe dem på vej til at gøre forfatterkarrieren til

en levevej.

Og det vigtigste i den sammenhæng er måske udgivelser? Vi har i hvert fald gjort en del

på den front. Der har igen i år været succes med at udgive noveller på Fantasyfestivalen

– jeg skal beklage, at regnskabet og betalingen trak ud. Vi har igangsat HUFs første



novellesamling i mange år, LYS, hvor novellerne nu er inde i sidste redaktørrunde. Og

Skrivelyst er gået digitalt, og har efter nogle år med – lad os sige udfordringer – med at

finde redaktører og emner nu fået en revival med flere artikler, og jeg ved, at der er flere

spændende ting på vej på den front. Fælles for alle disse udgivelser er, at de ikke bare

give hufferne mulighed for at udkomme, men at alle forløbene også involverer feedback

og redaktørarbejde hufferne imellem. Det skaber netværk og udvikler kompetencerne i

netværket til at give feedback og bruge hinanden aktivt til at gøre vores tekster stærkere.

HUFs helt officielle formål er ”at være et skrivefællesskab, der støtter, udvikler og oplyser

det enkelte medlem gennem tilbud såsom skrivegrupper, arrangementer og udgivelser”.

Det synes jeg at vi – både i og uden for bestyrelsen – har levet op til. Og jeg ser frem til

endnu et år, hvor jeg ikke skal skrive alene.”

3. Regnskab og vedtagelse af budget. Gertrud gennemgår årsregnskab for 2023 samt
budget for 2024. Der stemmes om, årsregnskabet for 2023 og budgettet for 2024.
Enstemmigt vedtaget.

4. Valg af poster i bestyrelsen samt revisor.

- Valg af forperson. Biver stiller op. Der stemmes om hvorvidt der er tillid
eller mistillid. Der er enstemmig tillid og Biver vedtages som forperson.

- Valg af næstforperson. Sofie stiller op. Der stemmes om hvorvidt der er
tillid eller mistillid. Der er enstemmig tillid og Sofie vedtages som
næstforperson.

- Valg af kasser. Bjarke stiller op. Der stemmes om hvorvidt der er tillid
eller mistillid. Der er enstemmig tillid og Bjarke vedtages som kasser.

- Valg af revisor. Gertrud stiller op. Der stemmes om hvorvidt der er tillid
eller mistillid. Der er overvejende tillid, Christopher stemmer blankt og
Gertrud vælges som revisor.

- Valg af menige bestyrelsesmedlemmer. Louise og Jannick stiller op.
Enstemmigt valg af Louise og Jannick som bestyrelsesmedlemmer.

5. Fastsættelse af kontingent for det kommende år. Kasser Gertrud giver argument og
forslag til nyt kontingent på 100 for nye medlemmer og medlemmer under 25, samt 125 kr.
for eksisterende medlemmer og medlemmer over 25 år. Det diskuteres på mødet, hvorvidt
kontingentet skal hæves og hvorvidt det skal være en pris for alle.

- Der stemmes om, hvorvidt der skal være én pris eller flere. Der er
overvejende størst stemmer for én pris. Maria stemmer blankt.

- Der stemmes om beløb.



o 95 kr. = 0 stemmer

o 99 kr. = 2 stemmer

o 100 kr. = 7 stemmer

o 125 kr. = 11 stemmer

o 150 kr. = 0 stemmer

§ Det er vedtaget enstemmigt at kontingentet fastsættes til 125
kr. for 2024.

6. Nye forslag.

- Forslag om udgivelse ved Fantasyfestival. Bjarke præsenterer et foreløbigt
budget og en plan. Der stemmes om, hvorvidt forslaget skal støttes. Der er
enstemmig støtte til projektet. Der er en ikke-valid brevstemme til
fantasyfestivalen.

7. nyt generalforsamlingsmøde vedtages. 18. januar 2024.

8. Eventuelt. Bjarke stiller forslag om et forbeholdent godkendt forslag om Fantasyfestival
fremover, så processen kan starte tidligere på året, frem for, at det først skal godkendes ved
generalforsamling. Maria foreslår en ekstraordinær generalforsamling. Biver foreslår at man kan
sende budget og tidsplan ind for to år ad gangen, med forbehold for ændringer. Biver foreslår at
fantasyfestivalnovellerne kan indskrives i vedtægterne.

(Jannik’s navn er stavet forkert.)


